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1. Den Sociale dimension har været “lånt ud” under Coronakrisen, hvor mange timer har de 
været brugt i hjemmeplejen? Og hvor mange af disse penge er gået tilbage til den Sociale 
Dimension (antal timer gange med løn), hvor de selvfølgelig skal retur. 

2. Hvor mange er der på nuværende ansat i den Sociale Dimension, og på hvor mange timer?. ( 
I den politiske beslutning skulle der være 8 fuldtidsstillinger, eller 9, det kan jeg ikke helt 
se). 

3. Hvornår er der truffet en politisk beslutning om, at nedsætte antal timer og derved også 
ansætte færre i stillingerne?. Hvem har truffet beslutningerne? 

4. I det beløb vi ser der er skrevet ud fra den Sociale dimension står der 2.7 million, i 
beslutningen 3.4 (mener jeg), hvem har besluttet at skære ned på de penge?.  

5. Der er lavet en Budgetaftale om, at der skal et engangsbeløb til at styrke den Sociale 
Dimension, hvorfor er der ikke kommet et forslag der vedr. den sociale Dimension, men i 
stedet for forslag om at “opnormere ” hjemmeplejen, hvorfor er der ikke kommet forslag om 
at opnormere den Sociale Dimension, når det er her budgetaftalen ligger?. 


